
Ajankohtaiset asiat

Nuorisovaltuusto 11.9.2024

Puheenjohtajiston esitys:
Päätetään

a) kuulla puheenjohtajiston ajankohtaiset kuulumiset. 
 Neuvoston jäsenten esittelyt tullaan julkaisemaan sometiimin määrittelemänä 

ajankohtana. Esittelyissä julkaistaan myös niiden nimet, jotka eivät lähettäneet esittelyä.
 Puheenjohtaja vieraili Espoon nuorisovaltuustossa ja esitteli Vantaata. Keskusteluja 

käytiin yhteistyömahdollisuuksista.
 Puheenjohtajisto tulee päättämään keskenään, kuka heistä vetää kuntavaaliryhmää.

b) valita kaupungin johtoryhmän kanssa keskusteltavat aiheet nuorisovaltuuston kokoukseen 
16.10.2024

 Hiekkaharjun kirjaston remontin tilanne ja kirjaston lukemiston väistötilat.
 Kaupungin mahdollisuudet edistää taksvärkkipaikkoja nuorille.
 Mielenterveyspalveluiden tarve ja nuorten pahoinvoinnin lisääntyminen. 

Liikuntaharrastuksen mahdollisuudet edistää mielen hyvinvointia.
 Opettajien sijaisten valintaperiaatteet
 Vantaan maine ja millaisena paikkana se koetaan.
 Toisen asteen kouluttautumisen merkitys vetovoimatekijänä Vantaalle.
 Missä lukioissa järjestetään nykyään nasujaisia, ja onko olemassa vaihtoehtoisia malleja, 

joita koulut järjestävät?
 Nuorten mahdollisuudet vaikuttaa opettajavalintoihin ja opetusmenetelmiin.
 Ruotsinkielisten palveluiden turvaaminen.
 Miten kaupunkiympäristösuunnittelussa huomioidaan nuoret tulevaisuudessa. 
 Esitellä nuorisovaltuuston keväällä tekemät linjaukset.
 Miten urheiluseuroja tuetaan, ja millaisia tulevaisuuden suunnitelmia niiden tukemisesta 

on?
c) valita nuorisovaltuuston edustaja Vantaan asukastilaohjelman päivittämistä ja järjestöjen 

käytössä olevien tilojen tukimallin uudistamista varten perustettuun työryhmään
 Valittiin Sahar Hossaini.

d) valita edustaja Hyvin sanottu – keskustelufestareille Saharin tilalle
 Valittiin Esther Obeng

e) Tehtiin tarvittavat vaikuttamistoimenpiteet.
d) Pitäisikö Kukkis järjestetään vain kerran vuodessa? 

 Käytiin alustava keskustelu ja otetaan jatkotyöstöön.


